
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το 2023 το Γενικό Επιτελείο 
Ναυτικού γνωμοδότησε θετικά επί μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
υλοποίηση του αναφερόμενου έργου, στην οποία όμως προβλεπόταν απλώς η διέλευση (όχι 
η εκφόρτωση) υλικών μέσω της Προκεχωρημένης Ναυτικής Βάσης (ΠΝΒ) Κυριαμαδίου. 

              Αναφέρεται, ωστόσο, ότι επί του παρόντος δεν έχει ακόμη πραγματοποιηθεί για την 
«ΤΕΡΝΑ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ» καμία εκφόρτωση ή διέλευση υλικών μέσω της ΠΝΒ, όπως επίσης 
δεν υφίσταται καμία ενημέρωση σχετικά με την αντίστοιχη απαίτηση διέλευσης υλικών. 

             Σημειωτέον, δε, ότι το Πολεμικό Ναυτικό, ως πάγια αρχή, διευκολύνει δραστηριότητες 
προς όφελος του Ελληνικού Δημοσίου, με την προϋπόθεση ότι οι σχετικές ενέργειες είναι 
προσωρινές και παράλληλα τηρούνται όλα τα αναγκαία μέτρα ασφαλείας των Μονάδων. 
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